
 

Protokół Nr V/2024 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 12 lipca 2024 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1300 

Zamknięcie obrad – godz. 1311  

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach V Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecna radna Dorota Sobczak. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Skarbnika Gminy Marta 

Chłopek, według listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak – Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1300 otworzył V Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym oraz § 21 ust. 1 pkt 3 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu 

radnych i gości zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie                      

w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w § 22 pkt 3 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

4. Podjęcie uchwał: 

4.1 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024 – druk nr 

35, 

4.2 uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – druk nr 36 . 

5. Komunikaty i sprawy różne. 

6. Zamknięcie sesji. 

 



Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

radnych lub Wójt chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że protokół z posiedzenia IV 

Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 27 czerwca 2024 r. został wyłożony                     

do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące 

zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana 

została w §39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące zapisów w protokole Przewodnicząca Rady uznała protokół za sporządzony 

poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytała, kto jest za przyjęciem 

protokołu z IV sesji Rady Gminy? 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z IV sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący komisji wiodącej tematycznie Ryszard Borowicz przedstawił pozytywną 

opinię komisji w sprawie projektu uchwał przedłożonych do uchwalenia na dzisiejszej sesji. 

Protokół Komisji Nr 4/2024 stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała pod głosowanie projekt uchwały                     

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2024 rok – druk nr 35. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

V/35/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024 – która stanowi 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała pod głosowanie projekt uchwały                        

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2032  – druk nr 36. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

V/36/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2032 – 

która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 4 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 



Wójt Gminy Marek Mikulec w imieniu swoim, Przewodniczącej Rady Jolanty Augustyniak 

oraz całej Rady Gminy zaprosił mieszkańców Gminy Wierzchowo na Święto Wody,                 

które odbędzie się na plaży jeziora Busko w Żabinku w dniu 13 lipca br. o godzinie 1000.  

 

Radny Przemysław Ryder zgłosił interpelację: 

„Zwracam się z prośbą o wygospodarowanie środków w budżecie gminy na zakup środka               

do oczyszczania  jeziora w miejscowości Świerczyna. Jest to środek Aqua Biotyk, który służy 

do usuwania mułu, glonów oraz oczyszczania i poprawy przejrzystości wody. Aqua Biotyk 

jest preparatem pochodzenia naturalnego, certyfikowanym przeznaczonym do stosowania                

w zbiornikach wodnych. 

Jezioro jest naszym dobrem wspólnym, o które powinniśmy dbać ze szczególną troską. 

Zawłaszcza w czasach gdy zmagamy się z suszą, deficytem wody oraz ociepleniem klimatu. 

Jezioro w Świerczynie jest usytuowane w centralnej części wsi i zawsze stanowiło integralną 

część naszej miejscowości, gdzie mieszkańcy gromadzą się w celach rekreacyjnych, 

wypoczynkowych czy integracyjnych zwłaszcza podczas lokalnych wydarzeń kulturalnych 

np. Noc Świętojańska.  

Poprzedni rok pokazał z jak dużym wyzwaniem musimy się zmierzyć  i jak pilna jest to 

sprawa, wówczas jezioro podczas suchego lata zmniejszyło znacząco swoją powierzchnię.” 

 

Radny Ryszard Borowicz poinformował, że Rada Sołecka Sołectwa Sośnica wystosowała 

pismo do Wójta Gminy, do wiadomości Przewodniczącej Rady Gminy dotyczące 

zorganizowania zebrania wiejskiego, na którym odbyłaby się rozprawa administracyjna                   

na temat budowy biogazowni w obrębie wsi Sośnica. Poproszono aby na rozprawę zaprosić 

także: inwestorów, przedstawicieli ochrony środowiska, przedstawicieli Wód Polskich, 

przedstawicieli  Sanepidu, przedstawicieli Nadleśnictwa Świerczyna oraz przedstawicieli 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie. 

Wójt Gminy Marek Mikulec poinformował, że o terminie zebrania mieszkańcy będą 

poinformowani. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 6. 

Ad. 6 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak                 

o godz. 1311 zamknęła obrady V sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodnicząca Rady 

          Jolanta Augustyniak 

Podpis protokolanta: 

……………………. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


